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Zadeva: Zapis 9. seje Odbora pAS                                                      V Ljubljani 17.10.2024 
 

Dne: 16.10. 2024 ob 16.00 uri v prostorih SZS, Podutiška 146, Ljubljana 

Prisotni: 
Janez Bijol, Luka Sekula, Šadl Franko, Mojca Križ, Matjaž Šarabon, Janez Dekleva, Matjaž 
Kranjc in Roman Šturm. 
Prisotni preko spletne povezave: 
Dušan Gorišek,  
Opravičili odsotnost: Gregor Benedik, Matjaž Vuga, Katja Gril, Luka Steiner, Uroš Zupan. 
   
Od 1:  Pregled zapisnika zadnje 8. seje Odbora; J. Bijol 
Po uvodu in pregledu zapisnika zadnje seje, so člani odbora potrdili zapisnik 8. seje Odbora. 
 
Od 2: Predstavitev in potrditev dnevnega reda; J. Bijol, 
Po koncu razprave na temo dnevnega reda je predsednik podal predlog sklepa št. 1: Odbor 
potrjuje zapisnik 8 seje in predlagani dnevni red 9 seje 
Odbor panoge je sprejel sklep in sicer: 
št. 1 Odbor potrjuje zapisnik 8 seje in predlagani dnevni red 9 seje Odbora.  
 
 

Od 3: Seznanitev in potrditev kriterijev (SP Saalbach 2025, Kriteriji 2025/2026); G. Benedik 
V imenu in pooblastilu predsednika StrSv Gregorja Benedika je podpredsednik StrSv Janez 
Dekleva seznanil člane Odbora s kriteriji, ki jih je na svoji seji pripravil, obravnaval in potrdil StrSv 
pAS. Tako so se člani Odbora seznanili s predhodno posredovanimi kriteriji za: 

- Kriteriji za nastop na SP (WSC) Saalbach 2025  
Kraj: Saalbach, Avstrija ;Datum: 4.2.-16.2.2025 

- Kriteriji za nastop na MSP Trbiž 2025 
              Kraj: Trbiž, Italija       Datum: 25.2.-6.3.2025 

- Kriteriji za nastop na  EYOF Bakuriani 2025 
              Kraj: Bakuriani; datum: 9.-16. februar 2025.  

- Kriteriji za nabor reprezentantov v sezoni  2025/2026;  

Po koncu daljše razprave je predsednik panoge podal predlog sklepa št. 2: Odbor panoge se 
je seznanil s predstavljenimi kriteriji in jih v celoti potrjuje. 
Odbor panoge je sprejel sklep in sicer: 
št. 2 Odbor panoge se je seznanil s predstavljenimi kriteriji in jih v celoti potrjuje.  
 

4.  Finančno poročilo 5/8 – 1/8; K. Gril, M. Šarabon;  
Uvodoma je vodja panoge Matjaž Šarabon opravičil odsotno vodjo računovodstva SZS Katjo 
Gril ter prisotnim predstavil pripravljeno preglednico finančnega poslovanja panoge po 
obdobjih. Po razpravi in pojasnilih vodje panoge je  predsednik panoge podal predlog sklepa 
št. 3: Odbor panoge se je seznanil s predstavljenim poročilom in predlaga sklep, da finančna 
služba SZS mesečno seznanja Odbor panoge s finančnimi poročili po stroškovnih mestih 
posameznih ekip. Odbor panoge je sprejel sklep in sicer: 
št. 3 Finančna služba SZS mesečno seznanja Odbor panoge s finančnimi poročili po 
stroškovnih mestih posameznih ekip.  
 



 

2 
 

5. Seznanitev z odzivom upravljavcev po pogovorih z domicilnimi društvi na temo 
poligonov. M. Šarabon; 

Člani odbora so se seznanili z odzivom posameznih upravljavcev smučišč s katerimi so imeli 
pogovore predstavniki domicilnih društev. Tako so informacije s sestankov s posameznimi 
upravljavci predstavili člani Odbora Mojca Križ, Janez Bijol, Franko Šadl, Janez Dekleva in se 
seznanili tudi z informacijami, ki so jih po elektronski pošti poslali predstavniki domicilnih 
društev.  
 
6. Razno; Pri točki razno so se člani Odbora seznanili: 

6.1 Dušan Gorišek o homologaciji prog:  je člane Odbora (preko video povezave) 
seznanil z interesom posameznih centrov, da se določene površine homologirajo in da so 
posledično pripravljeni kriti stroške ogledov. Pri tem pa je poudaril, da določenim progam 
poteče licenca (za TD 10 let, za HD 5 let) in ponovil dejstvo, da nekateri SC lažje, nekateri 
pa težje odstopajo smučarske površine za tekmovanja, ki so v interesu SZS, zato je 
odločitev katere proge rehomologirati tudi stvar panoge ob upoštevanju, da FIS za vsako 
homologirano progo avtomatsko bremeni SZS v višini 100 ali celo 150 CHF. 

6.2 Pripombe Matjaža Vuge (mail članom Odbora): 
    Vodja panoge Matjaž Šarabon je podal pojasnila na dopis člana Odbora Matjaža Vuge 
6.3 Dnevi športa OKS; Roman Šturm je prisotne člane seznanil s povzetki vsebin 

dvodnevnega srečanja NPŠZ v organizaciji OKS pod imenom Dnevi športa in pri tem 
opisal okrogle mize na temo: Integriteta in zagotavljanje varnega športnega okolja; 
Ženske v športu; Strategija OKS 2024-2033; Pomen športa v družbi; Zagotavljanje virov 
za izvajanje športnih programov v javnem interesu; Kako EU sredstva pomagajo športu. 
Finance in računovodstvo športnih organizacij. V povzetku je izpostavil, da je pri vseh 
športnih zvezah enak in pereč problem zagotavljanja ustrezno izobraženih in tudi 
strokovno usposobljenih kadrov ter s tem povezanim zagotavljanjem finančnih sredstev 
tako za občinske panožne šole, kot tudi za financiranje športnih objektov. 

6.4 Matjaž Kranjc o programu KTDS 2024/25: 
     Vodja komisije TD in Sodnikov Matjaž Kranj je poročal, da komisija KTDS in tudi 

Tekmovalna komisija deluje za razliko od primerljivih komisij sosednjih držav brez 
predhodno dogovorjenega »budgeta« na način, da se sproti rešuje problem zagotavljanja 
oz kritja stroškov aktivnosti po programu. V nadaljevanju pove, da predlaga menjavo B. 
Anderliča z  A. Lukežičem na mestu v komisiji tehničnih delegatov in sodnikov, ker B. 
Anderlič ne dela več kot vodja programov otrok in mladine panoge za alpsko smučanje. 
Enako velja tudi za Tekmovalno komisijo. Prav tako pove, da bo 8.11. in 9.11. potekal 
mednarodni seminar za TD v Kranjski Gori v organizaciji Zavoda SLOSKI. Pri tem pove, 
da bodo s strani FIS prisotni Peter Gerdol, Jani Hladnik, Ana Škutelj, Dimitrije Lazarovski. 
Na seminar bodo vabljeni tako mednarodni tehnični delegati kot tudi slovenski TD-ji. Ob 
koncu pohvali sodelovanje Tomaža Šušteršiča in Ane Dolhar z zavoda SLOSKI.  

 
6.5 Matjaž Šarabon pobuda za dodelitev opreme tekmovalcem:  
    Vodja panoge je prisotnim predstavil pobudo, da se  tekmovalcem Kosiju, Beleharju in     
    Rakoviču zagotovi oprema, ki jo ima panoga na voljo. Predlog so člani Odbora soglasno  

potrdili. 
 
Seja je bila končana ob 18.00 uri. 
 
Janez Bijol                                                                                                      Zapisal: 
Predsednik panoge za alpsko smučanje                                                   Roman Šturm 
 


